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Interpelacja 

Dotyczy: zabezpieczenie środków finansowych w budżecie Miasta Gminy i Sulejów na rok 2020 
oraz ujęcie w planie inwestycyjnym. 

1. Proszę o wykonanie nowej linii oświetlenia ulicznego na części ( od numeru 5)
ulicy Przydziałki w Sulejowie

Potrzeba zamontowania oświetlenia została zgłoszona przez licznie zamieszkałych mieszkańców, 
którzy maja problem z poruszaniem się w całkowitych ciemnościach na tym odcinku drogi. 
Zainstalowanie oświetlenia z pewnością wpłynie na bezpieczeństwo użytkowników drogi. 

Pierwszy wniosek o zabezpieczenie środków finansowych został złożony do urzędu we wrześniu 
już w roku 2018. Wtedy to mieszkańcy załączyli listę podpisów zwracając szczególną uwagę na 
potrzebę wykonania oświetlenia ulicy. 

Z poważaniem 


